

Stop de afbraak!

PECH.
**Zekerheid
weg!**

Inleiding

Het nieuwe kabinet wil de WW-duur verkorten van 24 naar 12 maanden. Daarnaast brengt het nieuwe kabinet het maximum dagloon met 20% naar beneden. Dit heeft consequenties voor mensen die langer dan één jaar geen werk hebben. En voor mensen die in hun werk meer dan het nieuwe maximum dagloon verdienen.. CNV heeft berekend dat mensen tot 66.000 euro inleveren door deze twee maatregelen.

Berekening

CNV gaat bij de berekening uit van een uitkering gebaseerd op het huidige maximum dagloon.

Per maand gaat het om 6617 euro bruto per maand.

Na verlaging van het maximum dagloon met 20%, is het nieuwe maximum dagloon 5293 euro bruto per maand.

Je WW-uitkering is – met uitzondering van de eerste twee maanden¹ – 70% van dit maximum dagloon.

Op dit moment ontvang je maximaal 24 maanden WW, wat omgerekend maximaal 111.834 euro aan uitkering is. Straks ontvang je nog maar 12 maanden WW én is dit gemaximeerd op een lager bedrag. Het maximale bedrag aan WW-uitkering dat je dan kunt ontvangen is 45.528 bruto. In totaal lever je dus tot 66.307 bruto in door deze twee kabinetsmaatregelen.

BEREKENING HUIDIGE SITUATIE:

Maximumduur (maanden)	24,00
Maximum dagloon (bruto)	304,25
WW-maandloon (bruto)	6617,44
WW voor 24 maanden (bruto)	111834,69
- WW voor eerste 12 maanden	56248,22
- WW voor tweede 12 maanden	55586,48
Netto WW per maand eerste jaar (gemiddeld)	3103,66

BEREKENING SITUATIE COALITIE AKKOORD:

Maximumduur (maanden)	12,00
Dagloon verlaagd met 20%	243,40
WW-maandloon (bruto)	5293,95
WW voor 12 maanden (bruto)	45527,97
Netto WW per maand (gemiddeld)	2603,01

¹ In de eerste twee maanden bedraagt de uitkering 75% van het dagloon, het kabinet stelt voor om hier de eerste twee maanden 80% van te maken.

De berekening is van toepassing op mensen die het maximale dagloon en de maximaal duur aan WW ontvangen. Van het huidige WW bestand ontvangt 15% een uitkering die is gebaseerd op het maximum dagloon, omdat hun eerdere loon hoger lag dan dit maximum. In totaal ontvangt 24% van de WW gerechtigden - berekend als $(30.000 + 18.000) / 200.000 \times 100$ - een uitkering die is gebaseerd op een dagloon dat hoger ligt dan het door het coalitieakkoord voorgestelde maximum. Wie minder verdient, levert verhoudingsgewijs minder in. Maar ook mensen die onder het maximum dagloon verdienen gaan er door de voorgestelde inkorting naar 12 maanden en de vertraagde opbouw² flink op achteruit, scheelt dit zo'n 10.000 tot 50.000 euro.

Type uitkering cliënt	80-100% van max dagloon	>100% max dagloon	Totaal aantal cliënten
WW	18.000	30.000	200.000
ZW	10.000	7.500	175.000
AW (WIA en WAO)	55.000	40.000	600.000

² Naast het verlagen van het maximum dagloon en het verkorten van de WW-duur naar 12 maanden, stelt het kabinet ook een vertraagde opbouw van WW-rechten voor: naar een halve maand WW per gewerkt dienstjaar. Nu leveren de eerste tien gewerkte jaren nog een volle maand WW per gewerkt dienstjaar op.